
Jan Rochewicz

Radny Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim
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Zwracam się z prośbą o przedłożenie informacji na temat ilości hektarów gruntów 

przeznaczonych pod budowę ferm fotowoltaicznych na terenie gminy Biskupiec, według 

decyzji wydanych w ostatnich 4 latach.


